
42 و 1 منطقــه  محلــه  را  آ شــھر
1 ۴ ۰ ۳ یبھشــت  د ر ا   ۰ ۸ | شــنبه 
۵ ۵ ۴ محلــه   ضمیمــه  ه  ر شــما

پارکینگQیاQانبارQخصوصی؟ 
رئیس هیئت مدیره مسجد النبی(ص) در 

ادامـه می گویـد: از ابتـدا قرار بود بخشـی 

از پارکینـگ به مـردم اختصاص داده شـود،

اما بعد از ساخت، مسئولان بیمارستان گفتند 

پارکینگ خصوصی و متعلق به بیمارستان است 

و بـا همین بهانه از ورود مـردم جلوگیری کردند.

او ادامه می دهد: دو سـؤال از مسئولان شهرداری دارم؛

اگـر ایـن ملـک خصوصـی اسـت، چطـور مجـوز احـداث 

پانزده طبقه به مالک داده شـده اسـت؛ د رحالی که تراکم 

در ایـن محـدوده در آن بازه زمانی سـه طبقه بیشـتر نبود؟ 

سـؤال دومـم این اسـت اگـر ملـک خصوصی اسـت، باید 

یک دهانـه درِ  خروجی برای خودروها داشـته باشـد؛ چرا 

باید حـدود بیسـت متر از  معبر پیـاده رو بـا چهار دهانه درِ 

پارکینگـی بزرگ بـه این ملـک اختصاص داده شـود؟

عباسـی بـا تأکیـد بـر پیگیـری مجدانه کسـبه و سـاکنان 

خیابـان عـارف  می گوید: در زمـان احداث بنـا، تابلوهای 

پارکینگ عمومی در ورودی خیابان های عارف، محتشمی 

و عـارف 10 نصب  و بعد از بهره بـرداری پارکینگ یکی یکی 

 حذف شد. الان فقط نبش عارف 10 تابلو و فلشی به سمت 

پارکینـگ مکانیـزه وجود دارد که خود هـمان تابلو موجب 

سردرگمی بیشـتر مردم می شود.

او بـه تجمع چند سـال قبل نمازگـزاران مسـجد به خاطر 

خلف وعده مدیران بیمارستان اشاره می کند و می گوید:

چند وقـت بعـد از این تجمـع، نامـه ای از سـوی مدیریت 

بیمارسـتان به هیئت امنای مسـجدالنبی(ص) ارسال شد 

کـه در بند اول  نامه پذیرفته بودند مردم هم باید از ظرفیت 

پارکینگ اسـتفاده کننـد، اما باز هم ایـن اتفاق نیفتاد.

عباسـی ادامـه می دهـد: دوربین هـای مسـجد، سـمت 

ورودی پارکینـگ قرار دارد. بر اسـاس فیلـم  دوربین های 

مداربسـته، خودروهـای حمـل دارو بـه آنجـا رفت و آمـد 

می کننـد. مدتـی اسـت متوجـه شـده ایم   طبقـات بالای 

پارکینـگ بـه انبـار دارو اختصاص داده شـده اسـت.

جراحانQمهمان،QدرQاولویتQداشتنQجایQپارك 
علـی  مقدم، یکـی دیگر از سـاکنان قدیمی ایـن  خیابان ،

می گوید: طوری که از صحبت های کارکنان بیمارسـتان 

دستگیرمان شده است، خیر پارکینگ بیشتر به پزشکان 

متخصـص که از بیمارسـتان های دیگر بـرای انجام عمل 

جراحـی بـه ایـن بیمارسـتان می آینـد، می رسـد و همـه 

کارمندان و کادر درمانی بیمارسـتان هم امکان استفاده 

از فضـای پارکینگ بیمارسـتان را ندارنـد و خودروها را در 

حاشـیه خیابان عارف پـارک می کنند.

 او با اشاره به پارک سرتاسری خودرو در دو طرف این خیابان 

ادامه می دهد: کارمندان و کارکنان این بیمارستان چون 

اول وقت می آیند ، ماشین هایشان را در این خیابان پارک 

می کننـد؛ بـه همین دلیـل جای پارکـی برای کسـبه این 

کوچه که ساعت 8-۹ می آیند، نمی ماند.

مقـدم در ادامـه می  گوید: چـون پارکینـگ دیوار به دیوار 

مسجد است، بارها دیده ایم تا یکی از کارکنان بیمارستان 

خودرویـش را از حاشـیه خیابـان برمـی دارد، نگهبـان 

پارکینگ، بلافاصلـه خودرو دیگری را جایگزین می کند.

آن هـا در فاصله صبح تا ظهر چند بار  اقـدام به جا به جایی 

خودروهـا می کنند.

 او دلیـل ایـن حرکـت را معطل نشـدن پزشـکان به خاطـر 

پارک خودرو در طبقات پارکینگ مکانیزه عنوان می کند 

و می گوید: بعد از جلسـاتی که سـال گذشـته با یکی 

از  شـهرداران  وقـت منطقـه  یـک، در همیـن  

خصـوص  داشـتیم، ایشـان به صـورت 

ناشـناس قصد ورود به پارکینگ را 

داشت که نگهبان پارکینگ،

مانع از ورودش شد.

فاطمهسیرجانی|ترافیک و معضلاتش چون غده سرطانی سال هاست که در محله احمدآباد ریشه 
دوانده  و روز به روز رشـد می کنـد و دامنه سرایتش از خیابان های اصلـی به کوچه  پس کوچه  های 

فرعی رسـیده اسـت. حضور پر رنـگ مأمـوران راهنمایی و رانندگی هم پاسـخ گوی این میزان 

بلبشـوی ترافیکی و تبعات ناشی از آن نیست.

خیابـان عـارف   از شریان هـای مهم بـرای تردد افرادی اسـت که بـه مراکز درمانـی و مجتمع های پزشـکی واقـع در این کوچه 

رفت و آمـد می کننـد. نبـود جـای پـارک موجـب راه بندان های متعـدد در ایـن معبر می شـود. از  ایـن رو بهریـن راه  برای 

کاهـش بـار ترافیکـی، سـاخت و جانمایـی پارکینگ هـای مکانیزه و چند طبقه اسـت تـا کمی از بـار ترافیکـی کم کند. 

ایـن راهـکار در اوایـل دهـه ۹۰ منجر بـه توافقی بین  مسـئولان وقـت شـهرداری، سـازمان حمل و نقـل و ترافیک و 

متولیـان بیمارسـتان مهـر حضرت عباس(ع) شـد و این توافقـات نیز صدور مجوز  سـاخت پارکینـگ مکانیزه 

پانزده طبقـه بیمارسـتان مهـر را در پی داشـت، البته  با این شرط کـه  عموم مردم بتواننـد از آن پارکینگ 

بهره منـد شـوند. ایـن شرط اما روی کاغـذ ماند و طبق شـواهد و مـدارک، نه تنها مـردم نمی توانند 

از آن اسـتفاده کننـد، که حتی همـه کارکنان و کادر درمانی بیمارسـتان امکان اسـتفاده از 

پارکینگ را ندارند.

ن جلد ستا ا د

مطالباتQوQگلایهQهایQکسبهQوQساکنانQاحمدآبادQازQوعدهQQهایQبرزمینQماندهQمسئولانQدربارهQپارکینگیQکهQقرارQبودQعمومیQQباشد

بهاسمپارکینگعمومی،بهکامبخشخصوصی

 QساختQازQبعدQاگرهایQوQاما
پارکینگ

رئیس هیئت مدیره مسـجد النبی  (ص) به عنـوان نماینده اهالی 

و کسـبه محلـه احمدآباد که سال هاسـت  پیگیر موضوع ایـن پارکینگ 

اسـت، بـه مـا می گویـد: بنـا بـود پارکینگـی طبقاتـی احداث شـود کـه حداقل 

پنجاه درصـد ظرفیـت آن در اختیـار عمـوم قـرار گیـرد، امـا متأسـفانه  بیمارسـتان 

بعـد از گرفـتن امتیازاتـی از شـهرداری و سـازمان ترافیک بـرای احداث ایـن پارکینگ ،

به مـرور بـر سر اسـتفاده عمـوم،  امـا و اگرهایی مطرح کـرد و در نهایـت بعـد از بهره برداری،

اجـازه  ورود خودروهـای متفرقه بـه داخل پارکینگ داده نشـد.

اصغر عباسی به بازدید میدانی چند نفر از نمایندگان مجلس، اعضای شورای شهر، شهرداران 

منطقـه و ... از معضـلات ترافیکـی ناشـی از فعالیت مجتمع های پزشـکی و خدمـات درمانی در 

محلـه احمدآبـاد و پارکینـگ بیمارسـتان مهـر اشـاره می کنـد و ادامه می دهـد:   از زمـان افتتاح 

تـا الان چنـد شـهردار در منطقـه یـک، تودیـع و معارفـه شـده اند. بـه همـه آن هـا هـم  موضـوع 

پارکینگ بیمارسـتان مهر منتقل شده، اما متأسفانه تا الان کسی نتوانسته است راهکاری 

قانونـی بـرای این موضـوع ارائه کند. او به عنـوان یکی از اعضای شـورای اجتماعی محله 

احمدآباد پیگیر این موضوع است. عباسی با اشاره به مکاتبات صورت گرفته از سوی 

 مدیر عامل سـازمان حمل و نقل و ترافیک شـهرداری مشـهد با شهردار منطقه 

یک  در سـال ۱۳۹۴ می گویـد: در یکـی از نامه ها خطاب به  شـهردار وقت 

منطقـه   به صراحـت آمده اسـت که ارائـه مجوز احـداث پارکینگ 

طبقاتـی به بیمارسـتان، منوط بـه اسـتفاده عموم از 

فضای مازاد پارکینگ بوده اسـت.


